
 
 
Statutární město Pardubice  
Pernštýnské nám. 1, 530 21, Pardubice 
 

Zápis z jednání 
komise pro sport RmP 

 
 
Datum:  08.04.2024, zasedací místnost Rady města Pardubic  
 
Účast:  Řádní členové:  9 přítomno (p. Deml, Dufek, Charvát přítomni po 1. 

hlasování, p. Pařízková nepřítomna po 3. hlasování) 
1 nepřítomen 

  Odborníci s právem hlasovacím: 6 přítomno 
       0 nepřítomen 
                             Náměstek primátora pro sport J. Rychtecký: přítomen   
       
 
Na úvod jednání přivítal předseda p. Herudek členy komise a krátce byl představen plán jednání, 
který byl členům komise zaslán předem.  
 
Před samotným hlasováním o návrhu dotací s ohledem na ustanovení Obecného statutu a 
jednacího řádu komisí byla ze strany P. Klimpla, M. Kubrychta, P. Dufka, J. Demla, L. Pařízkové, P. 
Strnada, P. Filipa, podána informace o jejich poměru k projednávané věci. 
 
1. Sportovní dny v enteria aréně 
Podklady k žádosti o zařazení do režimu Sportovních dní byli členům komise zaslány předem. 
Diskuse nad zaslanou žádostí.  
 
Na zařazení do sportovních dnů v enteria aréně byla navržena následující akce:  
 

 
Subjekt IČO Akce 

Odhad 
nákladů 

2024 

Termín 
konání akce 

2 HBC Pardubice, z.s. 265 16 471 Sportovní den 61 800 Kč 22.06.2024 
 celkem   61 800 Kč  

 
Hlasování: Komise pro sport doporučuje Radě města Pardubic zařadit tyto akce do programu 
sportovních dnů v enteria aréně pro rok 2024 v režimu vyrovnávací platby poskytované dle Smlouvy 
o poskytování služeb obecně hospodářského zájmu uzavřené mezi statutárním městem Pardubice 
a společností Rozvojový fond Pardubice a.s. dne 29.12.2017, ve znění jejího dodatku č. 1 ze dne 
30.6.2020. 
 
 PRO 12, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0     návrh byl schválen  
 
 
 
2. Dotace z PPS 2024 – Spolková sportovní činnost dětí a mládeže  
Předseda subkomise pan Deml poděkoval členům subkomise za práci na hodnocení. Členům 
komise byl představen hodnotící systém.  Celkem bylo podpořeno 65 subjektů. Diskuse.  
 



Hlasování: Komise pro sport navrhuje poskytnutí dotací z PPS na Spolkovou sportovní činnost dětí 
a mládeže dle tabulky, která je přílohou č. 1 tohoto zápisu. 
 
pro 15, proti 0, zdržel se 0      návrh byl schválen  
 
 
3. Dotace z PPS 2024 – Provoz sportovišť   
Tabulka návrhu rozdělení dotací z PPS na provoz otevřených hřišť pro veřejnost byla zaslána členům 
komise před jednáním. Systém hodnocení představil p. Herudek. Celkem požádalo o dotaci 76 
subjektů. Diskuse.  
 
Hlasování: Komise pro sport navrhuje poskytnutí dotací z PPS – Provoz sportovišť dle tabulky, která 
je přílohou č. 2 tohoto zápisu. 
 
pro 15, proti 0, zdržel se 0      návrh byl schválen  
 
 
4. Různé  

• Sportovní dny v enteria aréně - „Select Cup 2024“ – žadatel SelectDance informoval, že 
akci přesouvá na rok 2025, takže schválený sportovní den v roce 2024 nevyužije. Komise pro 
sport vzala informaci na vědomí. 

• Prezentace – rekonstrukce stávající basketbalové haly v areálu MAS Dukla - Členům 
komise byl představen investiční záměr na rekonstrukci stávající basketbalové haly v areálu 
MAS Dukla.  Diskuse k prezentaci, komise pro sport neměla žádné připomínky k 
prezentovanému. 
 
Hlasování: Komise pro sport doporučuje Radě města Pardubic a Zastupitelstvu města 
Pardubic schválit investiční záměr na rekonstrukci stávající basketbalové haly v areálu MAS 
Dukla dle předložených dokumentů.  

 
pro 14, proti 0, zdržel se 0      návrh byl schválen  

 
 
 

 
Zapsal:         Dne:  
R. Strejček, tajemník komise pro sport    08.04.2024 

 
Zápis ověřil:  
Miroslav Herudek, předseda komise 
Petr Klimpl, místopředseda komise  
 
 
Příští jednání: Předpokládaný termín jednání 06.05.2024 od 15:30 hod. v zasedací místnosti Rady 
města Pardubic, budova radnice na Pernštýnském nám. Termín bude upřesněn v pozvánce na 
jednání komise.  
 


